



Dokumenttyp: Styrelsemöte

Informationsnivå:

Styrelse, Sektionsansvariga, projektgrupp

Datum: 2024-03-26

Tid: 18:00-20:00

Plats: Klubbstugan och via länk

Styrelsemöte

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Mats Svensson, Karolin Emanuelsson, Andreas Broström, Jerry Skoglund och Fredric Skarenberg.

Via länk:

1. Mötets öppnande

Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna

2. Val av sekreterare och justerare

Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Andreas Broström

3. Godkännande av agendan

Godkändes

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande)

Godkändes

5. Styrelse

I. Projekt mountainbike

- Platån vid Pumptruckbanan är påbörjad och snart klar
- Första delen av mountainbikebanan är snart färdigställd
- Fredric S kontaktar kommunen ang det ris och småträdk som fortfarande ligger kvar efter avverkningsen och som måste tas bort

II. Säker förening

- De personer som ingår i denna grupp, går igenom våra stadgar. De kommer sedan skicka ut förslag till möjliga ändringar till styrelsen för godkännande

III. Konstituerande möte

- Möte har ägt rum och Evert skickar in protokollet tillsammans med årsmötesprotokollet

IV. Kläder till försäljning

- Sektionerna har skapat upp en grupp som håller kontakten ang försäljningen

V. Sommarjobbare

- Vi har nu gått in fler sökande som ska täcka våra behov
- Vi tog beslut på att anställa 2 st äldre ungdomar under sommaren som har ansvar för kioskversamheten och handleda de yngre ungdomarna.



BRAÅS GOLF

- Johan S samankallar till ett möte med en del av styrelsen för att besluta hur dessa anställningar ska se ut och även deras ansvarsområden

VI. Hjärtstartare

- Vi beslutade att förlänga den försäkring på vår hjärtstartare som vi nu har med ytterligare 1 år

6. Ekonomi

I. Ekonomisk redovisning

- Inget nytt att rapportera

II. Övrigt

- Inget nytt att rapportera

7. Innebandysektionen

I. Sektionsinformation

- Tjejerna var och tittade på en match med Växjö Vipers damlag vilket var uppskattat
- I samband med säsongavslutningen kommer det ske en föräldramatch
- Till nästa säsong finns det just nu inga ledare för F-P 15/16. Mats S kommer skicka ut information till föräldrarna om att det behövs minst 2 ledare om laget ska finnas kvar
- Vi kommer inte kunna sätta någon reklam på sargen då denna ägs av kultur och fritidsnämnden

8. Fotbollssektionen

I. Sektionsinformation

- Inget nytt att rapportera

II. Övrigt

- Vi har fått bidrag till att köpa in kritmaskiner. Fredrik J beställer detta.

9. Sponsring

I. Bilda en sponsorgrupp

- Inget som vi kommer lägga någon tid på just nu

II. Skicka ut fakturor till de som sponsrade förra året

- Johan S håller på att skriva ihop ett utskick

III. Lägga upp Padeltider för sponsorer som ska ha detta

- Johan S och Jerry S sätter sig ner och gör detta



10. Friidrottssektionen

I. Sektionsinformation

- Just nu är det ingen som har visat intresse för att börja i år. Vi avvaktar något och får sedan ta ett beslut om sektionens vara eller icke vara

II. Övrigt

- Inget nytt

11. Cykelsektionen

I. Sektionsinformation

- Prova-på dag den 5/4
- Drar i gång med träning den 7/4
- V 15 kommer det vara ett träningsläger. Just nu är det 15 stycken anmälda

II. Övrigt

- Inget nytt att rapportera

12. Racketsektionen

I. Sektionsinformation

- Andreas beställer lite utrustning så som bollar och sand
- Jerry S uppdaterar MATCHi med tider och priser

13. Anläggning (ar)

I. Rapportering ifrån projektgrupp samt plankomité

- Utvändiga vattenutkast är på plats. Det ska även upp en splåt som ska skydda ytterväggen mot direkt väta.

II. Övrigt

- Vi har haft ett möte med PRO där det bestämdes att de ska städa tisdagar och torsdagar v 17- 25 till att börja med. Kommer även att fortsättas efter sommaren. Vi själva/sektionerna städar området under helgerna.
- Jerry har ändrat frekvensen på sophämtningen från varannan vecka till varje vecka

14. Aktiviteter

I. Ledarutbildning (Mats Hedin) datum för detta

- Vi beslutade att ledarutbildningen kommer ske 5/5 mellan klockan 10:00-13:00. Johan S med hjälp av Mats Hedin skickar ut informationen till sektionerna

II. Blodomloppet

- Inget nytt att rapportera



BRAÅS Golf

III. Arbetsdag

- Sektionsgruppen får på sig att kolla upp vad det är som behövs göras på denna dag

15. Övriga frågor

I. Aktivitetsdag

- Vi bordlägger denna aktivitet tills vi känner att vi har tiden att utföra den

II. Inreda klubbstugan

- Vi bordlägger denna aktivitet tills vi känner att vi har tiden att utföra den

III. Stödmedlemmar

- I samband med utskick av avgifterna skickar vi även ut information om vad som händer och planeras att hända på området.

Beslut:

- Vi tog beslut på att anställa 2 st äldre ungdomar under sommaren som har ansvar för kioskversamheten och handleda de yngre ungdomarna
- Vi beslutade att förlänga den försäkring på vår hjärtstartare som vi nu har med ytterligare 1 år
- Vi beslutade att ledarutbildningen kommer ske 5/5 mellan klockan 10:00-13:00

Mötets avslutande: Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse

Sekreterare för mötet

.....
Karolin Emanuelsson

Justerare

.....
Andreas Broström

Ordförande

.....
Johan Schwab